
By- og Boligudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 11
Vil ministeren oplyse, hvad de årlige offentlige udgifter/mindreindtægter er i
årene 2010 - 2014 til ejerboliger i form af tabte skatteindtægter dels pga. stop
for stigninger i ejendomsværdiskatten og dels pga. en generel nedsat ejen-
domsværdiskat i forhold til den af vismændene anbefalede korrekte ejen-
domsværdiskat (1,2 pct. jf. formandens udtalelse til Børsen) samt til andelsbo-
liger pga. fritagelse for ejendomsværdiskat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Dohn (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Dohn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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